
   Zápis z 35. schůze Rady obce konané 18.5.2017 ve 20. hod. 

Přítomni: J. Březka, B. Křížová, Mgr. M. Chalupa, P. Viliš,  ing. L. Dostálová 

Host: Ing. Gregar 

Program: 

1. Zahájení 

2. Studie zástavby na Sádkách 

3. Žádosti 

4. Různé 

 

 

Jednání:  

1. Jednání zahájil starosta obce ve 20. hod. 

2. Studie na Sádkách. Ing. Gregar vysvětlil všechny aspekty šíře vozovek v budoucí 

zástavbě. 

Usnesení č.2/35 RO: RO doporučuje ještě zvážit šířku vozovky zelených pásů tak, aby 

byla splněna předepsaná šíře mezi ploty minimálně 8m. A pan Gregar ještě dodá 

finanční rozpočty. Dále bude projednáno na ZO. 

 Hlasování: 5-0-0 

 

3. Žádosti: 

- XXX podala výpověď z nájmu bytu.  

Usnesení č.3a/35 RO: RO bere na vědomí.  

- Žádost XXX o odpuštění stočného pro dům č. XX.  

Usnesení č.3b/35 RO: Po konzultaci s projektantem je jisté, že napojení tohoto domu na 

obecní kanalizaci je momentálně prakticky nemožné a z tohoto důvodu RO schvaluje 
odpuštění platby za stočné pro tento dům. 

 Hlasování: 5-0-0 

- Na jednom z minulých jednání RO bylo odloženo rozhodnutí o odpuštění platby za stočné 

pro XXX.  

Usnesení č.3c/35 RO: XXX doložila vše potřebné a proto RO schvaluje odpuštění platby za 

stočné pro rok 2017. 

 Hlasování: 5-0-0 

- XXX požádal, aby byl také uveden na nájemní smlouvě na rybník XXX 

Usnesení č.3d/35 RO: RO souhlasí s touto změnou nájemní smlouvy. 
 Hlasování: 5-0-0 
 

4. Závěr jednání ve 21.00. hod. 

 

 

 

   

Blanka Křížová       Josef Březka 

místostarostka obce      starosta obce 


